
Till Bollebygds kommunfullmäktige 

FRÅGA  Till 
Lars-Erik Olsson

Det är på gång tillfälliga moduler för skolor och förskolor i Olsfors och Bollebygd har jag fått till 
mig. Eftersom det senaste modul projektet inte blev så lyckat bland annat för att man tog förbjudna 
genvägar som till sist blev omvägar som drog ut på tiden, så har man nu förhoppningsvis lärt sig att 
följa regelboken och då borde detta kunna gå snabbare.

– När i tiden och var skall dessa placeras ?
   

Daniel Persson (SD) 
       D P


